
BRM.0012.14.3.2016     
 

Protokół nr 15/2016 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 20 kwietnia 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11
00

,  zakończyło się o godz.11
45

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r.  

2. Wpływ działalności Uzdrowiskowej na rozwój Miasta. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

przedstawiła w sposób szczegółowy:  

1)  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 rok,  

 2) roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2015 r. Kujawskiego 

Centrum Kultury,   

3) roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2015 r. Biblioteki 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza,   

4) informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia,   

5) sprawozdanie finansowe obejmujące: bilans z wykonania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego; łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansu 

samorządowych jednostek budżetowych oraz samorządowego zakładu budżetowego; 

rachunek zysków i strat jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki. 

(Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowi załącznik do protokółu XX sesji 

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 23 maja 2016 r.). 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania każdego z dokumentów oddzielnie. 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania  

budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw –  1, wstrzym. się – 0. 

 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 2015 r.? 
 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
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Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicz  

w Inowrocławiu za 2015 r.? 
 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem  informacji o stanie mienia 

komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2015 ? 
 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania finansowego 

obejmującego: bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; łączny 

bilans obejmujący dane wynikające z bilansu samorządowych jednostek budżetowych 

oraz samorządowego zakładu budżetowego; rachunek zysków i strat jednostki, 

zestawienie zmian w funduszu jednostki. 
 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Opinia Komisji  w nt. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 

2015 r. stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Maciej Basiński: 

Zastanawiam się dlaczego my jako Komisja Uzdrowiskowa musimy opiniować roczne 

sprawozdanie finansowe KCK i Biblioteki. Materiał dot. sprawozdania tych instytucji 

powinien być przygotowany łącznie tzn. zarówno sprawozdanie merytoryczne jak  

i finansowe w jednym dokumencie. To powinno być czytelne i dokładnie 

przedstawione. Nie rozumiem dlaczego nasza Komisji musi to opiniować.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Wszystkie Komisje branżowe opiniują te materiały, taki jest wymóg. To, że dzisiaj 

opiniujemy nie zamyka dyskusji, ponieważ na sesji w maju ten materiał będzie 

poddany dyskusji i głosowaniu przy udzielaniu absolutorium Prezydentowi.  
 

Ad. 2 Wpływ działalności Uzdrowiskowej na rozwój Miasta. 
 

Monika Michalczyk  -  Kierownik Referatu Spraw Społecznych: 

Przedstawiła szczegółowo materiał na temat „Wpływ działalności Uzdrowiskowej na 

rozwój Miasta”, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Materiał jest szczegółowo i obszernie przygotowany. Czy są  pytania? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji na temat wpływu działalności 

Uzdrowiskowej na rozwój Miasta? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. informację. 
 

Ad.3 Sprawy wymagające opinii Komisji: 

 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliśmy dwa pisma.  
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Pismo z dnia 22 marca 2016 r. (stanowi załącznik nr 4 do protokołu) dot. możliwości 

złożenia przez Komisję wniosków w związku z podjętą uchwałą nr XVII/160/2016  

z dnia 22 lutego 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie skrzyżowania ul. Wojska Polskiego i 800-lecia Inowrocławia.  

Czy mają państwo propozycje wniosków do ww. uchwały? 

Nie widzę. W związku z powyższym przechodzimy do kolejnego pisma.  

Pismo z dnia 8 kwietnia br. (stanowi załącznik nr 5 do protokołu) dot. zaopiniowania 

przez Komisję projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Rąbińskiej i Łubinowej.  

Proszę p. Romualda Kaisera o przedstawienie projektu planu. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Rąbińskiej i Łubinowej.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? 

Nie widzę przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w 

rejonie ul. Rąbińskiej i Łubinowej? 

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt. 
 

Ad.4 Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 

 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


